
Jedna z prvních fotogalerií z lyžařského kurzu 
 

Přinášíme Vám jednu z prvních fotogalerií z lyžařského kurzu pořízenou Danem Vilimovským 

a brzy přibydou další.  O své dojmy z lyžařského kurzu se s Vámi brzy podělí i Mikuláš Nalepa. 

A z pohledu profesorského sboru. Vyšlo počasí, nebyly vážnější úrazy, nebyly průšvihy a vrátili 

jsme se ve stejném počtu, v jakém jsme odjeli. Takže spokojenost. 

 

 Za předmětovou komisi Pavel Kváš 

 

Fotogalerie >> 

http://www.gpbfm.cz/gallery/lyzak_2018/index.htm

